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Dľ. Ferencz Oľsolya
Tisztelettel köszönti a megjelenteket. A Smart City Ideiglenes Bizottsźry20|7. évi 3. rendes

ülését megnyitja. Komássy Ákos képviselő megérkezéséig szeretné bemutatni a Digital Business

Consulting Kft-t, és felkéri a cég jelenlévő képviselőit, hogy tartsák meg bemutatkozó
pr ezentáciőjukat tevékenysé gtikľő l.

Punk Szabolcs
A Digital Business Consulting egy frissen alakuk tanácsadó iroda, magyaroÍszági cégeknek,

kozszo|gáItatóknak, illetve önkormányzatolaak segítenek abban, hogy hatékonyabban

működjenek. A technológia legujabb eszkĺjzęivel ismertetik meg az iigyfeleket, amelyekkel
hozzájźru|hatnak költség- és időhatékonyabb mfüödésiikh<jz. Ebbe tágabban érte|meme

be|eférhet a Smaľt City is. Több beszá||itőva| műkcidnek együtt, akik olyan infoľmatikai
megoldásokat tudnak száI|ítanl, akar egyedi megolđásokat, amik segíthetik a Bizottság
műk<jdését. Az e|oadźls soľán éľintett fobb témakĺjrĺjk:

- Adathalmazok hatékony, digitális feldolgozása, szabźlyszenĺségek, terrdęnciák

fel i smerése, ezáIta| előremutat ő e|orcj e|zé sek ké szítése.

- Eľőfonások hatékonyabb kihaszná|ása, áttérés a papíralapú adatfeldolgozásról a digitális
adatfeldolgozásra, az önkormźnyzati jogszabá|yi kciľnyezethez illeszkedően.

- Környezetvédelmi, munkaeľő-piaci szempontok.



- Intelligens IoT rendszerek a|ka|mazhatósága a Bízottság működésének
tételében. (pl. ö nkorm ány zaton bel üli továbbképzé sek, parko lás segítés e)

- Együttmfüödés a közszolgáltatókkal' eneľgia-hatékonysági szempontok
távhő szolgáltatás).

hatékonyabbá

(kozvllágítás,

Dľ. Ferencz oľsolya
Kĺjszoni az e|őadást. Van-e kérdés az e|harlgzottakkal kapcsolatban? Megadj a a szőt Jakabfy
Tamásnak.

Jakabfy Tamás
Kérdése, hogy milyen konlľét projektet csinált a cég Magyarcrszágon'vagy külfi'ldĺ'n?

Punk Szabolcs
Ahogy említette, a cég frissen indult, ennek ellenéľe folyamatban vannak taĺgyalások külĺjnboző
cégekkel. Az elmúlt idoszakban elsősorban logisztikai cégekľe koncentráltak, itt a
fuvarszervezés automatizá|ásźĺnak kérdésköre jelentős. Az elmúlt időszakban Európa több
országábaĺ keľültek bevezetésľe olyan szabáIyozźsok, hogy az egyes országokban helyi
minimálbért kell ťlzetni az ott dolgozó szá|Iítmányozóknak, kamionosoknak. Jelenleg nekik
fejlesztenek 

"gy 
megoldást arľa, hogy teljesen automatizźtltan működjön, és ne kelljen hosszú

őrźtkat eltölteni az adminisztľációval. Ezeĺ kív.il említett egy másik projektet, egy
megyeszékhely távhő szo|gáůtatőjával kapcsolatban. Itt elektronikus munkalapokat szeľetnének
létrehozni, és a karbantartás témakĺjrére szeretnének fókuszálni a jövőben a m&őőta-
kihelyezésekkel kapcsolatban' Ezekkel a teľületekkel foglalkońak kieme|ten az utóbbi időben.
Csapatuk tagsai korábban a Vodafone NémetországnáL dolgoztak, ahol a kis- és kozépvá||alati
szektoľt segítették. Tehát ők nem fejlesztők, hanem felméľik az egyes célcsopoľtok, gazdasági
szewezetek kihívásait, és ezekľe pľóbálják megtalálni a megfelelő informatikai paľtnereket, akik
ezęket a kihívásokat meg tudják oldani.

Dľ. Ferencz orsolya
Megadj a a szotKomássy Ákosnak.

Komássy Ákos
Eĺi az adatkezeléssel, illetve annak korszenĺsítésével, integľációjával kapcsolatos meglátásokat,
továbbá város-optima|izá|asi koncepcióba való betiltetését. Hamaľosan lesz Smaľt City
koncepció-pá|yazailk, ami tágabb feladatkört jelent. Az egyĹittmfüodés helyét ennek keretében
lenne érdemes keresni. Elsősorban keľeskedelmi felhasználási lehetőségekĺől volt sző,
ugyanakkor a Bizottság vĺĺľosszeľvezési szempontból gondolkodik a Smart City fejlesztésekben.
Kérdése, hogy mennyiben prőbá|taa cég meglévő tudását városfejlesztési környezetre ađaptźini?

Punk Szabolcs
Ilyen teľületen tapaszta|atta| még nem rendelkeznęk, nyitottsággal viszont igen, mind a saját,
mind paľtnęreik részéről. A parkolás témaköre voIt az, amivel részletesebben foglalkoztak.
Köztertilet-felügyelő kameľák máĺ szétrnos helyen megtalálhatók' ezek adatait fęIhaszná|va, a
kamerákat okosabbá téve pl. jó eséllyel előre tudnák jelezni ań, hogy hol vannak szabad
parkolóhelyek, eztita| tudnanak segíteni a lakosságnak. A közösségi inteľnet is nagyon népszeríi,
egyre tĺibb helyen van rá'igény. Nem mindegy, hogy milyen foľmában töľténik, az sem,hogy az
onkormányzatkap-e cserébe bĺĺrmilyen ellenszolgáltatást, itt elsősorban adatokĺa gondol. Tehát
pl. amikor egy felhasznáIő felkapcsolódik egy nyilvános wi-ťl há|őzatľa, akkoľ a törvényi
szabtiyozásokat betartva nagyon sok információt lehet nyerni a felhasznźiőrő|, ezźita| cé|zott
hirdetésekkeI, cé|zoti hirdetési feltiletek éľtékesítésével finanszírozhatő egy-egy ilyen megoldás.



Az energetika kérdéskcĺre lehet még érdekes, az önkormányzati épu|etek energetikája lehetne
optimalizálható gyorsan megtérülő projekttel, illetve a kijzvllágítźls digitalizá|ásában,
okosításában tudnának részt venni.

Dr. tr'erencz Orsolya
Megadja a szőt Vörĺjs Tamásnak.

Viiľtis Tamás
(A hozzászólás eg része nem haĺlható, a miĺcrofon nem voĺt beknpcsolva.) Tehát ezzeI
kapcsolatban van-e bármilyen meglátásuk, javaslatuk, vagy esetleg van-e olyan pľojekt, amit
ismernek, részt vettek benne? Annyit ťuzne hozzá az okos méľésekkel kapcsolatban, hogy
Józsefuáros a KoM Zrt' egylk pilot teľiilete. Az önkoľmányzati bérlakások esetében - pontos
számot nem tud mondani - felszerelésre keľültek okos métoőrák, az ezze| kapcsolatos
tapasńalatok begyrĺjtése folyamatos. A kozvi|ágitás az fővárosi hatáskĺir, ugyanúgy, mint a
tömegközlekedés, ezekkel kapcsolatban javaslattételi lehetőségtik van' vagy be kell vonni a BDK
Ztt-t is a projekt megvalósításába. Az SCIB akozvi|ágitással is foglalkozott a közbiztonsággal
összeÍiiggésben, ezéľt ĺem zátja ki, hogy a vezérleti rendszeľek majd egyszer betelepüljenek
Józsefuárosba, de ez biztosan nem első körben fog megvalósulni, és saját hatásköľben eZ nem
kivitelezhető. Kérdése' hogy a smart parking rendszernél van-e olyan tapaszta|at, amit esetleg
mego sztaniínak, j avasolnának?

Punk Szabolcs
Parkolással kapcsolatban a szenzorokat abszolút el tudja képzelni. Szęnzor gyártókkal és

fejlesztőkkel dolgoznak egyiitt, vannak tapaszta|ataik, ha nem is kifejezetten a paľkolás
területéről, pl. hoľgászegyesiiletekkęl van olyan jellegri megállapodásuk, ahol a vízminőséget
figyelik automatizźtlt, okos szenzorokkal. Egy ilyen megoldást el tud képzelni a parkolással
kapcsolatban is, abban a tekintetben, hogy adott parkolóhely ft'lött tartózkodik-e autó, vagy sem'
eľľe lehet szenzort fejleszteni. Manapság rengeteg autót szerelnek fel GPS ľendszerue|, az altők
bizonyos sztza|éka tehźt mźr haszná|ja ęzt a tęchnológiát. Biĺosan tudnának találni egy olyan
paľtneľt, aki erre fudna megoldást szá||ítani.

Dr. Feľencz Orsolya
Tehát' ha jól értették, akkor elsősorban az igénylők, és a megfelelő cégek kozĺjtti
kapcsolatteremtésben tuđnak segíteni, konkľét megoldásokat most nem részleteznek. Ez egy
nagyon szefteźlgaző tertilet. Jőzsefváĺos nemsokĺĺľakiírja a stratégia-elkészítési tendert, és ęzutźn
tudják a feladatokat pontosítanl. Az igényeket mátr nagyjából megfogalmaztźlk. Ez messzire
vezet, mert egy geo-infoľmatikai ľendszernek is kell működnie a háttérben, itt szintén több
iranyu fejlesztésľe van szfüség. Van egy, a Lechner Tudásközpont által elindított geo-

informatikai pľogramfejlesztés, illetve a kertileteknek is van saját elképzelésük, tehát itt több
mindent kell összeillęszteni. Köszĺjni a cég képviselőinek részvételét. Kéri, hogy Aljegyző
asszonynak adják meg elérhetőségeiket, amennyiben abba a fázísbajutnak a fejlesztések, akkor
minden éľdeklődőt értesíteni tudnak, illetve figyeljék a kiírásokat, így fudnak pá|yázlĺ.
Szavazásra bocsátja az a|ábbí napirendet:

Napiľend:

1. Áttekiotés a Smaľt City progľamok megvalósulása kapcsán ttirtént eseményekľől
Előterjesztő: dr. Ferencz orsolya - ą Smart City ldeiglenes Bizottság elnöke
(szób eI i előterj es ztés)



2. Egyebek

Dr. Ferencz Orsolya
Megállapítja, hogy a Bizottság 4 ígen,0 nem, 0 tartőzkodással az alábbi napirendet elfogadta:

9/2017. (V.08.) sz. SCIB határozat (4 igen,0 nem szavazattal.0 tartózkodás mellett)

A Smaľt City Ideiglenes Bizottsźĺg az alábbi napirendet fogadja el:

Napiľend:

1. Attekintés a Smart City programok megvalósulása kapcsán ttirtént eseményekről
Előterjesztő: dľ. Ferencz orsolya - a Smart City Ideigĺenes Bizottság elnöke
(szób eli eĺőterj eszté s)

2. Egyebek

Napirend 1. pontja: Áttekintés a Smart City pľogramok megvalĺísulása kapcsán ttiľtént
eseményekľől
Előterjesztő: dr. Ferencz orsolya- a Smart City Ideiglenes Bizottság elnoke
(s zób eli előterj e szté s)

Dr. Ferencz Orsolya
Megadja aszotVörtis Tamás Képviselő úrnak.

Viiľiis Tamás
A fontosabb résszel kezdené, képviselő-testületi ülésfü lesz csütĺjľtökĺjn. Ha jól tudja, erľe

siirgősséggel készül egy előterjesztés a Nemzeti Kozszo|gźllati Egyetemmel kapcsolatban.
Egyiittmfüödésre kéľték fel az onkormĺĺnyzatot Smaľt City ügyben. A Digitális Jólét
Pľogrammal, illetve Józsefuáľossal együttműkĺjđve az NKE-nek is vaĺmak Smaľt City ambíciói,
és képességei főleg az önkormányzatiság területén. A stratégiájuknak megfelelően, az
egyetemmel együttműködve ezt nagyon párto|ja, de nagyon siiľget ahatfuiđo, pár napja érkezett
a kérés. Jó lerľre, ha majd támogatná a Testület, és minden képviselő, szeretné erre kérni a
jelenlévőket. Alapvetően ez egy komoly dolog, amit ha minden ígaz, aL<kor egy szélesebb
szakmai gĺémium előtt is be tudnak mutatni. Jőzsefvźros ilyen szempontbőI...(Kozbeszólás.) A
másik, hogy megkeresés érkezetĹa K&H Bank, illetve a TSystem Magyarország részérő| azza|
kapcsolatban, hogy a smart paľking ľendszęrekben ők is érintettek, és egy együttműkcĺdést
kcjrvonalaztak. Ebben még semmi konkĺétum nincs, csak annyit tud mondani, hogy ha báľmi
konkrétum lesz, akkor taÍjak aBizottság eIé, így meg fudjak vitatni. Ami lényeges, és látni kell,
hogy az okos paľkolás kéľdése nagyon gyorsan ľobbanni fog a fovrírosban, és Józsefuiáľos nem źLZ

egyetlen keľület' akit megkerestek, tehát rugalmas álláspontot kęll felvennifü, és támogatniuk
kell ezeket a lehetőségeket. Meg kell fontolniuk, hogy mik azok a strukfuľák, amik alábę tudnak
tagoződru, meľt rigy gondolja, hogy ez a szo|gáItatás általánossá fog vźini a fováľosokban, és a
nagyvĺĺľosokban szerte a világon. Ezek az adatok étékesek, és használhatóak Iesznek, tovźtbbá

nem csak a közlekedésben, és a környezetvédelemben lesz fontos szereptik. Az egyík uľiember is
említette a keringő autók problémáját. A legtöbb autó, amit látnak, parkolóhelyet keľes, ezen az
okos parkolás tud segíteni. Az eIőadásban láthatták, hogy széles skálĺán hońak fel példakat, de

ettől fiiggetlenül az okos paľkolás fontos. Ugy gondolja, hogy egy önkormányzatnak ęzeket az
adatokat tudnia kell értékesíteni, mint adatgazda, és az onkormźnyzatnak kell eladnia báľkinek,
akĺ eń"kíťlzęti a jovőben, majd a piac és az é|et ezt a|akitja. Ugy gondolja, hogy ez lesz a jövő,



illetve külĺjnboző pilot-ok. Nem csak a TSystem van Magyaroľszágon, hanem mások is,bár ez
az egyik legnagyobb. Az igények, és kérések nagy tömegben fognak megjelenni aZ
elkövetkezendő időszakban, és eľre reagálniuk kell, továbbá a parkolás-rendészetnek is
foglalkoznia kell a kérdéssel, a jogszabályok betartása mellett. T<jbb keľületről hallott, akiket
megkerestek. Nyilván sokan úgy gondolják, hogy az ĺjnkoľmányzatok vágynak arra,hogy ezekbe
a pľojektekbe szabad kapaoitásokat beleĺegyenek. Ugy gonclolja, hogy Ĺörekedniük kell arra,
hogy a fejlesztési forľások inkább kívülről jÓjjenek, mint belülről.

dľ. Feľencz orsolya
Megadja a szőtKomássy Ákosnak.

Komássy Ákos
Amennyib en el őkés ziiletben v an ez az előterj e s zté s, e setle g |źĺthatnák?

Dr. Feľencz Orsolya
ok is szeretnék látni. Amit eddig tudnak, hogy múlt héten keresték meg őket, mint
onkormányzatot. A Digitális Jólét Program kormźnyzati program, továbbá az NKE-nek van
külĺjn Smaľt City projektje. Szeretnének Józsefuaľossal kiemelt együttmúk<jdést kĺltni, mint egy
pilot kerületteI. Az előterjesztésben a polgármestert kéľnék ar'ra, hogy ezeket a tźltgya|ásokat
folyassa |e. Az együttműködési megállapodás még nincs megszövegezve' egyelőre ki kellene
találniuk, hogy mit szeretnének csinálni. Ugy gondolja, hogy ez egy jó irány, ha Józsefuĺĺľos
előre indul, és területileg kockazatot vźi|a| ana, hogy egy pilot pľogĺamban valaki itt
kipróbálhatj a magát, akkoľ ennek ťlnanszirozásábarl jó lenne, ha kapnának akár uniós, akaľ
kormtnyzati pénzeket, annak fejében, hogy ennek teľepet adnak. Ezek még járat|an utak. A
paľkoláshoz hozzátenné, hogy elhangzott a bemutatkozó cég részérő| a kamerarendszer
ađatainak feldolgozhatôsága, ezt mźlr párszor źńrágfźlk, eZ egy jóval bonyolultabb kéľdés. A
stľatégiában ennek nyilviĺnvalóan kiil<jn fejezete lesz. Ahogy Vörös Tamás Képviselő úr is
mondta, itt az adatgazđa szercpe kiemelt. Az onkotmźnyzatnak nem szabad ezeket az értékes
adatbazisokat kiengednie a kezébo|, tehát ha bármilyen okos adatbazis keletkęzik az utcák,
illetve parkolóhelyek kihasználtságańI, eztnem szerętné magáncégnek átadni, legyen bármilyen
nagy. Úgy gondolja, hogy az onkormźnyzatnak ez egy vagyontargya|esz, ezt később fel tudják
hasznźiní, akár tovább tudjak adni, de mindenképpen a parkolással egyiitt a kezfüben kell
tartaniuk. Eleve űgy targyalnának ezekkel a cégekkel, hogy ez az ađathalmaz azé az
önkormányzaté, akié a parkolóhely. Megađj a a szőt Jakabff Tamásnak.

Jakabfy Tamás
A Nemzeti Kozszo|gáIati Egyetemnek Fenntarthatósági Tanszéke is van, és láthatják, hogy mit
csinálnak, ebben az ügyben egy kissé szkeptikus, de majd meglátjĺák az e|óterjesztést. Hogyha
Smaľt Cityről van. sző, akkor elképzelhető, hogy ezt nekik kellene letárgyalniuk, nem csak
Polgármesteľ úľnak.

Dr. Ferencz Orsolya
Megadja a szőt 4ł|jegyző asszonynak.

dľ. Kovács Gabľiella
Annyit szeretne hozzźtťuzni, hogy a készülő előterjesztésről a Rév8 Zrt. vezéngazgatőjttt kellene
megkérdezni, meľt a szabnaí rész hozzź$uk tatozik.



Annus Viktor
LátÍák a levelet, vizsgá|jak. Az előterjesztésnek van egy verziőja, de még tobboldalú egyeztetést
kíván, hogy az együttműkodés mire fog kiterjeđni. (KÓzbeszólás.)

Dr. Ferencz Orsolya
Ugy gondolja, hogy az e|vi hozzájárulást kell megszavaznia a TestĹiletnek, hogy szeretnék
elindítani atźlrgyalásokat az egyiittműkcjdésről. Megadja aszót Jakabfu Tamásnak.

Jakabfy Tamás
Szeretné megtudni, hogy a prezentáciőtl.artő urak hogy keľültek ide?

Dr. Ferencz Oľsolya
Ugy kerültek ide' hogy múlt héten csüt<jrtökön felhívta a Hivatal' hogy Vesszős Péter úľ
megkereste a Jőzsefvárosi onkoľmányzatot, hogy szeretnének a Smaľt City koncepcióikľól
beszélni. Az ó ötlete volt, hogy ne csak vele egyeztessenek, hanem a Bizottsággal is, így
meghívta őket, nem is bánta meg. Javasolja képviselőtaľsainak, hogyha bárki megkeresi őket
azzal' hogy Smaľt City tigyben van véleménye, akkor hívják meg őket a Bizottság üléséľe, a
TSystems céget is szeretettel várják.

Jakabff Tamás
A prezentźtlók nem tettek rá sem mély benyomźst. (Közbeszólás.) Most ez az egy napirendi pont
van? Akkor majd még visszakériaszőt.

(A háttérben egłeztetés zajlott.)

Dr. Feľencz oľsolya
Visszaadja aszőt Jakabff Tamás képviselő úrnak.

Jakabff Tamás
Az nyi|vźn céIszeru hozzááI|ás, hogy az adatokat maguknál taĄák. Az bińos, hogy a piacról
nehezebben fog jönni ťĺnanszirozás. Mégis az onkormźnyzatnak nęm az a fő külđetése, hogy
ticsörögiön egy halom adaton. Az egésznek akkoľ van értelme, hogyha ezek közül az adatok
közül, éľtelmes módon a nyilvánosság részére, a kerületi polgáľoknak is adnak. Ezze| lehet a
felhasználókat toborozni, ezek egymásra ható folyamatok. Az elején sokat kell visszaadni, és

amikor mráľ elég sokan használjak az egészet, akkoľ lehet többet pénzért eladni. Ebből |-2 éven
belül nagy bevételt nem tervezne' nem hiszi, hogy ezze| robbarÍjfü be a költségvetésüket.

Dr. Ferencz Orsolya
A napirend vitájźú. bezárja.

Napĺrend 2. pontja: Egyebek

Dľ. Ferencz oľsolya
Megadja aszőt Jakabfu Tamásnak.

Jakabfy Tamás
Az e|őzo ülés óta ľészt vett azoľ a bizonyos előadáson, írásban elküldte a bęszámolót, sok
mindent nem szeretnę hozzátenrli. Sajnos csak háromnegyed órás volt az elóadé.s. A kontakt
megvan. Ań- hogy az angol varosok honlapján milyen adatokat hoznak nyilvánosságÍa a



programon keľesztül, meg lehet nézni, ő ezt még nem tette meg. Az az érdekes, hogy a két város
két különbözo úton haladt, az egyik piaci alapon, piaci cégekkel partnerségben, a másik inkább
pá|yénati, uniós, és nemzeti forrás alapon. Reméli, hogy ok mindkét úton fognak tudni haladni.
Ha valaki megkeresi őket, például a TSystems-el kapcsolatban, akkor o utźtna is érdeklődne, mert
szegről-végrol kollégák, de úgy is jó, hogyha meghívjfü őket a kĺjvetkező ülésre, nem akar
tolakodni.

Dr. Feľencz Orsolya
Azt javasolja' hogy hívjak meg őket a következő ülésre. (KazbeszóIás./ Felkéľi Vĺjľös Tamás
Képviselő uľat, hogy kérđęzze meg tőltik' hogy van-e olyan konkľétum, amit esetleg a következo
rendes ülésükĺjn' júniusban pľezentálni tudnának. Megadja a szőt Komássy Akosnak.
(Kazbeszólás.) Megadja a szőt Vcirös Tamásnak.

Viĺrös Tamás
Két dolgot szeretne mondani. onkent vá|Ia|ja a feladatot, hogy egyeztet velfü. Annyit kéľ, hogy
ötletelni nem feltétlenül hívná meg őket, enné| azért komolyabb a töľténet. Alapvetően ennek a
ťĺnanszitozását nem feltétlentil ők vállalnak, éppen ezért ęzt az ő oldalukon is le kell beszélni,
hogy mekkora volument szeretnének. Inkább abban szeretne elvi állásfoglalást kérni a Bizottság
tagjaitól, hogy a pilot projektek mérete ne 3-4 parkoló legyen. Ahhoz, hogy értelmes adatokhoz
jussanak _ meľt nekik is fontos, az ő teľjletük' ők kezelik _ legyen egy értelmezhętő mérete,
hogy tudjanak adatokat nyerni belőle, tcibb utcára, utcaszakaszra vonatkozőan, minél nagyobb,
annál jobb. Azért nagyon fontos azadatok kéľdése, meľt bizonyźlraaz első k<jrben azza|fog jonri
mindenki, hogy telepítik a techno|őgiźlt, csak engedjék, és utána minden a telepítőnél maľad, de
egy idő utánezekamozgźsok el fognak indulni abbaazírźnyba, hogy a szo|gźitatőnak szüksége
|esz arta, és ťtnanszírozni fogja, hogy a paľkolóhelyekĺe letelepítse a szenzorokat. Alapvetően
nem az onkormányzatnak, persze valamilyen költségbevételt jelenthet egy okos paľkoló
rendszer akár az elején is adott esetben, hiszen inkább ęzt használják. Nyilván ennek ezer
modellje van, és nem kell most megfejteni, de a kifutása az|esz,hogy az, aki ezęket az adatokat
integrá|ja valamilyen rendszerbe, amit most is használnak, azo|<ĺa az ađatoh'ra sziiksége lesz, és
ezęket meg fogják csinálni. Ahogy pl. a Google stľeet view sem kéte meg az önkoľmányzatokat,
hogy fotózzétk|e az utcźikat. és majd ebből csinálnak valamit, hanem megoldotta saját zsebből,
meľt szolgáltatásként eladja az embereknek, és botzasztő pénzeket keľes rajta. A parkolásľa is
hasonlóképpen gondolkozik. (Kazbeszólás./ okosan kell felállni, és ezeket az ajźn|ásokat meg
kell tennitik az onkoľmźĺĺyzat felé, ha mást nem, csak elvilęg, hogy ez az álláspontjuk a
strukturával kapcsolatban.Ezaszo|gźůtatás még nem mfüödik a világon nagy számban.

Dr. Feľencz orsolya
Van egy Szentendrén, đe az egy zőĺt rendszeľ, és van egy Kecskeméten, ami egy parkolóhaz. De
olyan, ahol tényleg nyitott, közteľület. ..(Kazbeszólás.)...igen, a Duna-paľt, de ott arcĺđszer zźtrt'
(KÓzbeszólás.)

Viiľiis.'Tamás .I

AZTR csinálta' ott volt a megnyitón kérdezőskĺjdni, de ez nem olyan rendszer, és drága.

Dr. Feľencz Orsolya
Nagyon drága, és ami nehézséget jelent, hogy nincsenek kijelölt parkolóhelyek, tehát egy utca az
teljes egészében egy parkoló felület. A szenzorokat is át kell gondolni, mert fluktuá| a méret,
nem olyan' mint egy adott parko|őhazban, Megadja a szőt Komássy Akosnak.



Komássy Akos
Kéľdése, hogy mi a pontos he|yzet a Smaľt City stratégiai pá|yázat kiírásával? AztiJdja, hogy a
pénzmfu megvan ľá.

Dľ. Ferencz Orsolya
Igen, a pénz megvan, végül 14 millió forint lett a teljes keľet. A kiírás taftalma is meghatáľozásta
került. Megadja a szőtV<jľös Tamásnak.

Vtiriis Tamás
Úgy tudja, hogy vagy a jövő hétfői bizottsági tilésre készíti elő a Hivatal,vagy azazt kĺjvető
hétfői ülésre. (Kazbeszóĺás') Ez csak informatív.

Dr. Ferencz Oľsolya
Megadj a a szőt Annus Viktornak.

Annus Viktor
Az e|jźĺrás megkezdéséhez máĺ nem sztikséges bizottsági dĺjntés, ennek folyamatát mĺĺr
elindították. Majd az eredmény megállapítást kell aYtnosgazdálkodási és Pénziigyi Bizottság elé
terjeszteni.

Dľ. Feľencz Oľsolya
Tehát hol tartanak? Napokon beltil kiíľásra keriil a tender, pontosítást, véglegesítést követően.
Azért lenne süľgős, meľt csúszásban vannak egy hónappal. szerettek volna már szeptembęrben

beruházni, eľľe még mindig van remény. További kéľđés, hozzásző|ás hianyában a napirendi
pont targyaIásźń|ezáĺja. A kĺivetkező rendes iilést 2017. junius 5-én,14 őrttrahivja össze, a 300-
as tárgya|őba a szoktlsos meghívotti köľľel, illetve ha Vörös Tamás képviselő tr Ieegyeńeti,
akkor bővülhet egy szakmaiprezentációval. További kérdés, hozzásző|tls hiányában azu|ést 14

óľa 55 perckoľ beztrja.

K. m. f.

az Iđeig|eĺes B izottság elnöke

A jegyzokönyv az Mĺjtv-ben foglalt ręndelkezéseknęk megfelel, és a Smaľt City Ideiglenes
Bizottság 2017. május 8-i ülésén elhangzottakat hitelesen tanúsítja.

Sy.Q*,'--= O,)b(--
dľ. Ferencz oľso|va \

A j egyzőkönyvet készítette:
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Pálka Dóra
Szervezési és Képviselői Iroda ügyintézője

*'ľ."!\
Bodnáľ Gabľiella

Szęrvezési és Képviselői
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